





ENGLISH

# **Distributor Kit** P/N 987165

#### Safety Considerations

The instructions will alert you to certain things you should do very carefully. If you don't you could .

- hurt yourself, or bystanders
- . hurt boat operator, passengers
- damage the machinery

Safety symbol, 2, appears next to information to prevent you and others from being hurt.

Note symbol, Note , appears next to information important to keep machinery from being damaged.

IMPORTANT: The important safeguards and instructions appearing in these directions cannot cover all possible conditions or situations that occur. The person following these directions must use common sense, caution and care.

#### **Product Reference & Illustration**

When reference is made to a brand name, product or specific tool, an equivalent product may be used in place of the referred to product. Substitute products used must have equivalent characteristics, including type, strength, and material. Incorrect substitution may result in product malfunction and possible injury to the operator and/or passengers.

All photographs and illustrations used may not necessarily depict actual models or equipment, but are intended only for reference. Specifications used are based on the latest product information available at the time of publication.

FRANCAIS

# Nécessaire du distributeur P/N 987165

#### Instructions de sécurité

Ces instructions attireront votre attention sur certains points devant être exécutés avec précaution. Respectez-les, pour éviter . . .

- de vous blesser ou de blesser votre entourage
- de blesser le pilote ou les passagers du bateau . .
  - d'endommager des pièces mécaniques

Le symbole de Sécurité, M, signale des informations importantes destinées à éviter des blessures à vous-même et à votre entourage.

Le symbole Note signale des informations importantes destinées à éviter des dommages aux pièces mécaniques. IMPORTANT: Les précautions et instructions décrites dans ce docu-

ment ne peuvent couvrir toutes les situations possibles. Le lecteur devra faire preuve de bon sens, de prudence et d'attention.

#### **Références produits et illustrations**

Pour toute référence à une marque déposée, à un produit ou à un outil spécifique, il vous est loisible d'utiliser un produit équivalent. Les produits de substitution doivent présenter des caractéristiques identiques quant au type, à la résistance et au matériau. Une substitution incorrecte peut causer des défaillances et mettre en danger le pilote et/ou les passagers.

Les photographies et illustrations ne correspondent pa nécessairement aux modèles ou à l'équipement en service; elles sont données au seul titre de référence et sont basées sur les informations les plus récentes disponibles à la date de la publication.

Printed in the United States. ©2004 BRP US Inc. All rights reserved. TM, ® Trademarks and registered trademarks of Bombardier Recreational Products Inc. or its affiliates.

## ENGLISH

## Preface

This *Prestolite* distributor kit replaces the original *Delco Remy* breaker point distributor on all General Motors four cylinder engines.

## To the Installer

Give this instruction sheet to the owner. It contains information for future service of the distributor.

# To the Owner

Retain this instruction sheet with your Owner's/Operator's Manual. This sheet contains part numbers for future service of the distributor.

1. The following parts are available for future service of this distributor:

Ref.	P/N	Name of Part	Qty.
1	980894	Condenser	1
2	982880	Rotor	1
2 3	984063	Bracket, Cap Retainer	2
4	986933	Сар	1
5		Points	1
6		Tune-up Kit (Condenser, points	
		and rotor)	1
	<u> </u>		

2. To remove old distributor and install new one, follow the instructions in the service manual that corresponds with your engine's model number.

### FRANÇAIS

## Préface

Ce nécessaire du distributeur *Prestolite* remplace le distributeur d'origine de contact du rupteur *Delco Remy* sur tous les moteurs General Motors à quatre cylindres.

# À l'installateur

Donnez cette feuille d'instruction au propriétaire. Elle comporte des informations pour une réparation ultérieure du distributeur.

# Au propriétaire

Gardez cette feuille d'instruction avec votre Manuel du propriétaire/utilisateur. Cette feuille comporte des numéros de pièces pour une réparation ultérieure du distributeur.

1. Les pièces suivantes sont disponibles pour une réparation ultérieure de ce distributeur:

P/N	Désignation	Qté
980894	Condensateur	1
982880	Rotor	1
		2
		1
		1
	(condensateur, contacts et rotor)	1
	980894 982880 984063 986933 987136	980894Condensateur982880Rotor984063Support, retenu du chapeau986933Chapeau987136Contacts173829Nécessaire de mise-au-point

2. Afin d'enlever l'ancien distributeur et d'installer le nouveau, suivez les instructions du manuel d'entretien qui correspond au numéro de modèle de votre moteur.